

### **Stamp Sale for Miriam Centre:**

Miriam Centre is a bilingual charity that helps pregnant women in difficulty and their families by offering emotional support and practical help.

Miriam Centre invites you to its annual stamp sale Saturday May 12, from 10 am to 3 pm and Monday May 14, from 4 to 9 pm. Sale held at the Centre, 2742 St-Joseph Blvd. Orléans. Wide selection of world stamps for collectors of all ages. Excellent prices!

For information call 613-830-8623 or email [info@miriamottawa.org](mailto:info@miriamottawa.org).

### **Vente de timbres pour le Centre Miriam :**

Centre Miriam est une œuvre de charité bilingue qui aide les femmes enceintes et leur famille en leur offrant le support émotionnel et de l'aide pratique.

Le Centre Miriam vous invite à sa vente de timbres annuelle samedi le 12 mai de 10h à 15h et lundi le 14 mai de 16h à 21h. La vente aura lieu au Centre situé au 2742 boul. St-Joseph, Orléans. Grande sélection de timbres du monde pour collectionneurs/euses de tout âge. Très bons prix!

Pour information composez le 613-830-8623 ou par courriel à [info@miriamottawa.org](mailto:info@miriamottawa.org).